

108 940330 Wooden furniture of a kind used in offices

109 940360 Other wooden furniture

110 960310 Broom and brushes

111 960629 Other buttons

ANNEX C

POSSIBLE AREAS OF COOPERATION BETWEEN INDIA AND ASEAN UNDER THE EARLY HARVEST PROGRAMME

No Areas of Economic Cooperation

A. Trade and investment promotion and facilitation activities

1 Enhancement of India-ASEAN web linkages to enable better exchange of information on:

customs procedures, rules and regulations;

non-tariff measures (NTMs), including sanitary and

phytosanitary (SPS) and technical barriers to trade (TBT);

intellectual property rights (IPR) rules and regulations;

investment rules and regulations; and

biotechnology.

Identification of focal points in India and ASEAN for the areas highlighted above.

2 Trade and investment promotion activities in India and ASEAN via seminars, workshops and trade and investment missions.

3 Facilitation of travel for business people through measures such as simplification of documentation, including visas and fees.

4 Cooperation in the marketing and trading of agro-products.

B. Human Resource Development (HRD), Technical Cooperation & Research and Development (R&D)

5 Small and medium enterprises (SMEs) and family-owned businesses, including training in entrepreneurship and information and communications technology (ICT).

6 ICT and e-commerce.

7 Cooperation among intellectual property rights (IPR) agencies in India and ASEAN, including patents and enforcement of IPR rules and regulations.

8 Technical cooperation in areas such as:Standards and quality control in agriculture products and agro-processing; Production of pulp and paper from non-wood materials; and Production of pulses, cotton and sugar cane.

9 Exchange of publications and information on cotton, jute, kenaf and other textile products.

10 Training in lapidary and mine management and safety.

11 Establishment of twinning programmes between educational and research institutes.

C. Other Areas of Cooperation

12 Cooperation between tourism agencies of India and ASEAN to boost travel between the two regions.

13 Business process outsourcing.

14 Media and entertainment services.

15 Environmental services.

108 940330 办公室用木质家具 109 940360 其他木质家具 110 960310 扫帚和刷子 111

960629 其他纽扣 附件C 印度与东盟在早期收获计划下的可能合作领域 经济合作领域 A. 贸易和投资促进和便利化活动 1 加强印度-东盟网络链接，以实现关于以下方面的信息更好交换：海关

程序、规则和法规；非关税措施（NTMs），包括卫生和植物卫生（SPS）和技术性贸易壁垒（TBT）；

知识产权（IPR）规则和法规；投资规则和法规；以及生物技术。确定印度和东盟在上述领域中的重点领域。 2 通过研讨会、工作坊和贸易和投资使团在印度和东盟开展贸易和投资促进活动。 3 通过简化文件程序（包括签证和费用）等措施为商务人士便利化旅行。 4 在农产品市场营销和贸易中的合作。 B. 人力资源开发（HRD）、技术合作与研究开发（R&D） 5 中

小企业（SMEs）和家族企业，包括创业培训和信息和通信技术（ICT）。 6 信息和通信技术（ICT）和电子商务。 7 印度和东盟知识产权（IPR）机构之间的合作，包括专利和知识产权（IPR）规则和法规的执行。 8 在以下领域的技术合作：农产品和农产品加工的标准和质量控制；

非木材材料的纸浆和纸张生产；以及豆类、棉花和甘蔗的生产。 9 在棉花、黄麻、黄麻和其他纺织品方面的出版物和信息交流。 10 宝石加工培训、矿山管理和安全。 11 在教育 and 研究机构之间建立双联计划。 C. 其他合作领域 12 印度和东盟旅游机构之间的合作，以促进两个地区之间的旅行。 13 业务流程外包。 14 媒体和娱乐服务。 15 环境服务。